



OUR PRODUCTS

1. To obtain a refund, the consumer must send a copy of the invoice dated between March 1 to May 31, 2024 with the refund coupon to the address mentioned below or register on-line at www.pirellipromo.com. Rebates will not be issued if invoices are sent without the coupon duly filled out.

2. The following information must be indicated electronically on the invoice: Invoice number, date of the sale, consumer information (name, address and phone number), tire model, the number of tires and the amount of the sale. No documents will be returned. Pirelli will not be responsible for illegible, incomplete, late, damaged or lost claims. This offer is subject to all applicable federal and provincial laws and municipal by-laws. Fraudulent applications may result in legal proceedings. This offer cannot be combined with any other offer. The claim coupon is not exchangeable for cash.

3. Mail your claim before June 30, 2024 to:
 Pirelli Promotions P.O. BOX 160, Longueuil (Quebec) J4K 5K3
 Tel: 1-855-252-5393 • Fax: 514-526-5160

CONDITIONS TO RESPECT

Redeem your rebate: www.pirellipromo.com

P4 PERSIST AS PLUS	OR	70 CAA DOLLARS	OR	\$50
P7 FAMILY	OR	80 CAA DOLLARS	OR	\$60
CINTURATO FAMILY / (EXCLUDING CINTURATO WEATHER ACTIVE)	OR	80 CAA DOLLARS	OR	\$60
WEATHERACTIVE FAMILY	OR	90 CAA DOLLARS	OR	\$70
SCORPION FAMILY (EXCLUDING SCORPION WEATHER ACTIVE)	OR	90 CAA DOLLARS	OR	\$70
P ZERO WINTER	OR	120 CAA DOLLARS	OR	\$100

CA A REBATE (member only)
 PIRELLI REBATE



PERFORMANCE AT ITS HIGHEST LEVEL



**P ZERO™
AS PLUS 3**



REBATE OF UP TO \$100 OR 120 CAA DOLLARS
 VALID WITH THE PURCHASE OF 4 ELIGIBLE PIRELLI TIRES.
 Pirelli rebate portion is valid from March 1 to May 31, 2024.



NOS PRODUITS

1. Pour obtenir un remboursement, le consommateur doit faire parvenir une copie de sa facture datée entre le 1^{er} mars et le 31 mai 2024 accompagnée du coupon de réclamation. Le consommateur peut envoyer les documents à l'adresse mentionnée ci-dessous ou il peut également s'inscrire en ligne www.pirellipromo.com. Les remises postales ne seront pas émises si les factures sont soumises sans le coupon dûment rempli.

2. Les renseignements suivants doivent être inscrits électroniquement sur la facture : Numéro de la facture, date de vente, coordonnées du client (nom, adresse et numéro de téléphone), description du pneu, le nombre de pneus et le montant de la vente. Aucun document ne sera retourné. Pirelli n'est pas responsable des envois perdus, mal acheminés, illisibles ou incomplets. Cette offre est assujettie à toutes les lois fédérales et provinciales ainsi qu'à tous les règlements municipaux applicables. Toute demande frauduleuse peut entraîner des poursuites judiciaires. Cette offre ne peut être combinée à aucune autre offre.

3. Postez votre coupon avant le 30 juin 2024 :
 Pirelli Promotions P.O. BOX 160, Longueuil (Québec) J4K 5K3
 Tél: 1-855-252-5393 • Fax: 514-526-5160

CONDITIONS À RESPECTER

Réclamez votre rabais : www.pirellipromo.com

P4 PERSIST AS PLUS	OU	70 DOLLARS CAA	50\$
GAMME P7	OU	80 DOLLARS CAA	60\$
GAMME CINTURATO / (EXCLUANT CINTURATO WEATHER ACTIVE)	OU	80 DOLLARS CAA	60\$
GAMME WEATHERACTIVE	OU	90 DOLLARS CAA	70\$
GAMME SCORPION (EXCLUANT SCORPION WEATHER ACTIVE)	OU	90 DOLLARS CAA	70\$
P ZERO WINTER	OU	120 DOLLARS CAA	100\$

REMISE CAA (membre seulement)
REMISE PIRELLI



LA PERFORMANCE À SON PLUS HAUT NIVEAU



P ZERO^{MC} AS PLUS 3



REMISE JUSQU'À 100\$ OU 120 DOLLARS CAA
 VALIDE À L'ACHAT DE 4 PNEUS PIRELLI ADMISSIBLES.
 La portion de la remise Pirelli est valide du 1 mars au 31 mai 2024 seulement.